
Zápis ze zasedáńı SKAS dne 30. 11. 2011

Př́ıtomńı senátoři: Tereza Bártlová, Jakub Buĺın, Kristýna Kuncová, Jakub Michálek, Marek
Radecki, Tomáš Roskovec, Jǐŕı Šejnoha, Marek Vyšinka
Hosté: Tomáš Jirotka, Marek Nečada, Libor Peltan

Program:

1. Schváleńı programu
2. Schváleńı zápisu
3. Usneseńı k práci garanta doc. Kulicha
4. Informace předsedy SKASu
5. Doplňuj́ıćı studium
6. Otázky na děkana
7. Diskuze nad proběhlými Beániemi
8. Různé

Sch̊uze svolána na středu 30.listopadu, začátek 17:41, konec 22:01. Sch̊uzi předsedá Jakub
Buĺın.

1. Schváleńı programu

Program byl schválen tichým souhlasem, z d̊uvodu předčasného odchodu Jǐŕıho Šejnohy byly
některé body probrány v prvńı řadě.

2. Schváleńı zápisu

K zápisu ze zasedáńı z 16.11. byly vyjádřeny připomı́nky a Tomáš Roskovec se zavázal jej
doplnit. Zápis se změnami byl schválen.

Schválen 7 – 0 – 0

3. Usneseńı k práci garanta doc. Kulicha

Na podnět Jakuba Buĺına se zformulovalo následuj́ıćı usneseńı.

Usneseńı: SKAS oceňuje př́ıkladnou práci doc. Kulicha odvedenou při př́ıpravě přechodu
na novou akreditaci. Provedeńı změn odpov́ıdá dlouhodobé snaze SKASu, zejména ve vytvořeńı
přechodného obdob́ı, a mělo by sloužit za vzor ostatńım garant̊um.

Hlasováńı: 7 – 0 – 0

SKAS také ocenil př́ıstup všech, kteř́ı umožnili vznik a prosazeńı těchto změn, tedy pedagogické
rady matematické sekce, proděkana prof. Skály a člen̊u akademického senátu.

4. Informace předsedy SKASu

”6 svatých”
Jǐŕı Šejnoha představil sv̊uj projekt pracovně nazvaný ”6 svatých”. Jde o formu beśıdky

k daľśımu směřováńı MFF, na kterou SKAS pozve některé významné osobnosti naš́ı fakulty.
Na konkrétńı podobě projektu se bude pracovat.
PRVOUK

Jǐŕı Šejnoha informoval o jednáńı na rektorátu o nové formě udělováńı vědeckých grant̊u
PRVOUK. Přidělené peńıze maj́ı být v́ıce vázané na konkrétńı osoby a méně na instituce.



5. Doplňuj́ıćı studium

Dı́ky iniciativě Marka Vyšinky a Terezy Bártlové padl návrh na obnoveńı zrušeného doplňuj́ıćıho
a rozšǐruj́ıćıho studia. Po diskuzi s didaktickými katedrami a kabinetem byla otázka předložena
proděkanu prof. Skálovi. Prof. Skála podpořil tuto myšlenku a nechal ji schválit na kolegiu
děkana. Dı́ky této skvělé spolupráci se nyńı čeká, až didaktické katedry a kabinet připrav́ı
konkrétńı podobu studia, prvńı návrh je očekáván od KDF a měl by být vzorem pro daľśı
pracovǐstě. Zřejmě se bude jednat o přibližně dvouleté kurzy, které umožńı odborńık̊um źıskat
pedagogické vzděláńı a pedagog̊um umožńı rozš́ı̌rit si odbornost. Celá iniciativa nav́ıc vycháźı
z požadavku student̊u i ze zájmu kateder o tento druh studia.

6. Otázky na děkana

SKAS se dohodl, že brainsorming ohledně otázek bude pokračovat do konce prosince,
pak se začne sebraným podnět̊um dávat konkrétńı podoba.

7. Diskuze nad proběhlými Beániemi

Beáníı se za SKAS zúčastnili Jǐŕı Šejnoha, Tomáš Roskovec a Marek Vyšinka (Později do-
razila i Tereza Bártlová, ale za SKAS nemluvila). Došlo zde k vyhlášeńı ankety a předáńı
cen př́ıtomným. Podle neoficiálńıch zdroj̊u SKAS vzbudil dobrý dojem, jinak se letošńı Beánie
zhodnotila jako vydařená, spolek Matfyzák byl pochválen za organizaci a výběr mı́sta konáńı.

8. Různé

Slavnostńı zasedáńı
Jǐŕı Šejnoha připomněl zvyk zakoupit na předvánočńı zasedáńı AS občerstveńı. Za SKAS si

tuto práci vzal na starost Tomáš Roskovec a Tereza Bártlová.
DOD

Vedeńı požádalo SKAS o vysláńı svých zástupc̊u na den otevřených dveř́ı. Za SKAS se
zúčastńı Tereza Bártlová a Tomáš Roskovec. Daľśı senátoři Kristýna Kuncová a Marek Vyšinka
se akce zúčastńı jako zástupci svých kateder.
Brožura k 60 let̊um

Byla představena forma zapracováńı článku o studentech, který za SKAS sepsal do brožury
Tomáš Roskovec. Byly navrženy úpravy a Jǐŕı Šejnoha bude nadále jednat s předsedou ASu
Jǐŕım Doleǰśım o konkrétńı podobě.
Diskuze k doručováńı

Na podnět Libora Peltana se Jakub Michálek začal zabývat problematikou doručováńı do-
pis̊u student̊um, nesouhlaśı s výkladem studijńıho odděleńı. Rozhodl se o svém právńım názoru
formou mailu informovat vedeńı a studijńı odděleńı.
Propagace SKASu

Petr Lasák pracuje na novém webu SKASu. Jakub Buĺın poreferoval o facebookových
stránkách SKASu, u kterých nar̊ustá popularita. Tereza Bártlová převzala od Jakuba Buĺına
starost o nástěnky. Kristýna Kuncová vypracovala SKASky a dostala k nim připomı́nky, po kterých
budou vyvěšeny na nástěnky.
Různé

SKAS diskutoval neaktuálnost obsazeńı studentských sentátor̊u v komiśıch a dospělo se
k usneseńı.

Usneseńı: SKAS Skas MFF žádá o jmenováńı Jakuba Michálka do studijńı komise a Marka
Vyšinky do fakultńı rady pro udělováńı studentských fakultńıch grant̊u.



Hlasováńı: 7 – 0 – 0

Marek Radecki upozornil na dlouhodobou stagnaci stipendíı, které by měli minimálně
kompenzovat r̊ust DPH a inflaci. Také nadnesl myšlenku centralizace financováńı doktorant̊u,
myšlence se ale nedostalo jednoznačné podpory.

Usneseńı: SKAS upozorňuje na snižováńı reálné hodnoty stipendíı vlivem inflace a daľśıch
faktor̊u.

Hlasováńı: 7 – 0 – 0

Tomáš Roskovec upozornil na neuzavřeńı kauzy ”Mácháč” a rád by ověřil vráceńı záloh
student̊um, které organizátoři sĺıbili po jednáńı s děkanem prof. Němečkem. Senátoři se tedy
informuj́ı u poškozených student̊u, jestli organizátoři byli s to dostát svému slovu.

Jakub Michálek informoval o své práci v edičńı komisi a přizval zájemce o problematiku
ke spolupráci.

Tomáš Roskovec navrhl vytvořit informačńı tok, který by studenty lépe připravil na se-
pisováńı žádost́ı o grant. Konkrétńı podobu si vzal na starosti Jakub Buĺın a bude dořešena
v mailové konferenci. Nejsṕı̌s p̊ujde o vypracováńı dokumentu jako návodu s nejčastěji opako-
vanými chybami v žádosti, př́ıpadně o nějaký druh poradny.

zapsal Tomáš Roskovec


